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Tourism in Argentina,10 Reasons to Visit 
Argentina : 
Located in South America, Argentina is a country of historical, touristic, 

cultural and geographical importance. Chile, Bolivia, Paraguay, Brazil, and 

Uruguay. For its beautiful landscapes and cultural heritage, Argentina is 

getting numerous tourists during the year. 

 

1. Recoleta Cemetery : 

 
Argentina Recoleta Cemetery, located in the famous Recoleta 

neighborhood in Buenos Aires, is considered one of the leading tourist 

sites in Buenos Aires. Neoclassical gates with tall Greek columns are 

made up of 19th and 20th century cemetery art, various architectural 

styles, detailed monument graves and sculptures. 



2. Iguazu Waterfall and National Park : 

 
Located in a region north of Argentina, south-west of Brazil and east of 

Paraguay, Iguazu Falls is one of the most beautiful, largest and most 

popular waterfalls in the world. This waterfall constitutes the border of 

Brazil and Argentina. Do not come back without seeing this waterfall of 

80 m high and 3 km wide. In many surveys among travelers, the waterfall 

has been selected as one of the world’s 7 Wonders of Nature. The 

waterfall and its surroundings were protected in 1984. More than 2000 

plant species have been discovered in Iguazu National Park. Also there 

are animal species such as jaguar, tiger, giant antler and Brazilian sea 

otter. 

 

 

 

 



3. Plaza de Mayo : 

 
Plaza de Mayo is the famous square of the capital of Argentina, Buenos 

Aires. This square has a very important place for the history of Argentina. 

25 May 1810 In fact, the Argentine people declared their independence 

in this square. 

 

 

 

 

 

 

 

 



4. The Hill of Seven Colors 

 
The Quebrada de Humahuaca Valley, also known as Argentina’s Jujuy 

city, or seven-colored hilltop, is in a great geographical position with a 

tectonic stream. This hill takes on different colors from time to time. 

Located in a very arid region, this hill was listed by UNESCO in 2003 on 

the list of Cultural and Natural Assets. 

 

 

 

 

 

 

 



5. Malba : 

 
Malba, or the Museum of Modern Art, located on Figueroa Alcorta Street 

in the Palermo region of Buenos Aires, capital of Argentina, opened on 

September 21, 2001. There are many works in the museum. It is a 

museum of the most beautiful art collections in the world. Here you 

should definitely visit Frida and the many works of famous love Diego 

Rivera. 

 

 

 

 

 

 



6. Columbus Theatre : 

 
Teatro Colon, or Buenos Aires, Argentina’s capital, or Columbus Theater, 

is the most beautiful and most popular of Latin American operas. 

According to National Geographic, it is even the third-best concert hall in 

the world. Apart from that, it is among the top 5 concert venues in the 

world because of its enormous acoustics. 

 

 

 

 

 

 

 



7. Bariloche : 

 
This city is popular with its natural beauty. Geography resembles the 

Swiss Alps, a magnificent city with magnificent mountains, wonderful 

forests, parks and gardens. 

 

 

 

 

 

 

 

 



8. La Boca : 

  
La Boca, Buenos Aires, Argentina is a region where workers live. Colorful 

houses are striking examples of the independent nature of La Boca 

residents. Most of the colorful  houses are near the harbor. Other 

attractions include La Bombonera, where many tango clubs and Italian 

eateries, as well as the famous football club Boca Juniors are located. 

 

 

 

 

 

 

 



9. Cordoba : 

 
There are many tourist buildings to visit here. Although the city is actually 

an industrial city, because of the history of the colony, it is home to many 

tourist attractions here. Visit the museums, churches, parks and gardens 

that are in the city if you are here. 

 

 

 

 

 

 

 



10. Mendoza : 

 
As for Mendoza, wine comes first. You can find here the best quality wine 

of the world. The vineyards in every part of the city are welcoming you. 

You can also visit sights such as Independence Square, the General San 

Martín Park, the Founder Museum and the Spanish Park in the city. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TR 

Arjantin'de Turizm, Arjantin'i Ziyaret Etmek İçin 10 Neden : 
Güney Amerika'da bulunan Arjantin, tarihi, turistik, kültürel ve coğrafi 
önemi olan bir ülkedir. Şili, Bolivya, Paraguay, Brezilya ve Uruguay. Güzel 

manzaraları ve kültürel mirası için Arjantin yıl boyunca çok sayıda turist 
alıyor. 

1- Recoleta Mezarlığı : 
Buenos Aires'in ünlü Recoleta semtinde bulunan Arjantin Recoleta 

Mezarlığı, Buenos Aires'in önde gelen turistik yerlerinden biri olarak kabul 
ediliyor. Uzun Yunan sütunlarına sahip neoklasik kapılar, 19. ve 20. yüzyıl 
mezarlık sanatından, çeşitli mimari tarzlardan, detaylı anıt mezarlardan ve 
heykellerden oluşuyor. 

2- Iguazu Şelalesi ve Milli Parkı : 
Arjantin'in kuzeyinde, Brezilya'nın güneybatısında ve Paraguay'ın 
doğusunda yer alan Iguazu Şelalesi, dünyanın en güzel, en büyük ve en 
popüler şelalelerinden biridir. Bu şelale Brezilya ve Arjantin sınırını 
oluşturuyor. 80 m yüksekliğinde ve 3 km genişliğindeki bu şelaleyi 
görmeden dönmeyin. Gezginler arasında yapılan birçok ankette şelale, 
dünyanın 7 Doğa Harikasından biri olarak seçilmiştir. Şelale ve çevresi 
1984 yılında koruma altına alınmıştır. Iguazu Milli Parkı'nda 2000'den 

fazla bitki türü keşfedilmiştir. Ayrıca jaguar, kaplan, dev boynuz ve 
Brezilya su samuru gibi hayvan türleri de bulunmaktadır. 

3- Plaza de Mayo : 

Plaza de Mayo, Arjantin'in başkenti Buenos Aires'in ünlü meydanıdır. Bu 
meydan Arjantin tarihi için çok önemli bir yere sahip. 25 Mayıs 1810 
Aslında Arjantin halkı bu meydanda bağımsızlığını ilan etti. 

4- Yedi Renk Tepesi : 

Arjantin'in Jujuy şehri veya yedi renkli tepe olarak da bilinen Quebrada de 
Humahuaca Vadisi, tektonik bir akıntıya sahip harika bir coğrafi 
konumdadır. Bu tepe zaman zaman farklı renklere bürünüyor. Oldukça 



kurak bir bölgede bulunan bu tepe, UNESCO tarafından 2003 yılında 
Kültür ve Tabiat Varlıkları listesine alınmıştır. 

5- Malba : 

Arjantin'in başkenti Buenos Aires'in Palermo bölgesindeki Figueroa 
Alcorta Caddesi üzerinde bulunan Malba veya Modern Sanat Müzesi 21 

Eylül 2001'de açıldı. Müzede çok sayıda eser bulunmaktadır. Dünyanın en 
güzel sanat koleksiyonlarının bulunduğu bir müzedir. Burada mutlaka 
Frida'yı ve ünlü aşk Diego Rivera'nın birçok eserini ziyaret etmelisiniz. 

6- Kolomb Tiyatrosu : 

Teatro Colon ya da Arjantin'in başkenti Buenos Aires ya da Columbus 
Tiyatrosu, Latin Amerika operalarının en güzeli ve en popüleridir. National 

Geographic'e göre, dünyanın en iyi üçüncü konser salonu bile. Bunun 
dışında muazzam akustiği nedeniyle dünyanın en iyi 5 konser mekanı 
arasındadır. 

7- Bariloche :  

Bu şehir, doğal güzelliği ile popülerdir. Coğrafya, muhteşem dağları, 
harika ormanları, parkları ve bahçeleri ile muhteşem bir şehir olan İsviçre 
Alplerini andırıyor. 

8- La Boca : 

La Boca, Buenos Aires, Arjantin işçilerin yaşadığı bir bölgedir. Renkli evler, 

La Boca sakinlerinin bağımsız doğasının çarpıcı örnekleridir. Rengarenk 
evlerin çoğu limana yakın. Diğer ilgi çekici yerler arasında birçok tango 
kulübünün ve İtalyan lokantasının yanı sıra ünlü futbol kulübü Boca 
Juniors'ın bulunduğu La Bombonera yer alır. 
 

 

9- Kordoba : 

Burada ziyaret edilecek birçok turistik bina var. Şehir aslında bir sanayi 
şehri olmasına rağmen, koloninin tarihi nedeniyle burada birçok turistik 



mekana ev sahipliği yapıyor. Buradaysanız şehrin içindeki müzeleri, 
kiliseleri, parkları ve bahçeleri ziyaret edin. 

10- Mendoza : 

Mendoza'ya gelince, şarap önce gelir. Dünyanın en kaliteli şarabını 
burada bulabilirsiniz. Şehrin her yerindeki üzüm bağları sizi karşılıyor. 
Şehirdeki Bağımsızlık Meydanı, General San Martín Parkı, Kurucu Müzesi 
ve İspanyol Parkı gibi turistik yerleri de ziyaret edebilirsiniz. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



AR 

 أسباب لزيارة الأرجنتين: 10 السياحة في الأرجنتين ،

تقع الأرجنتين في أمريكا الجنوبية ، وهي دولة ذات أهمية تاريخية وسياحية وثقافية 
بسبب مناظرها  وجغرافية. تشيلي وبوليفيا وباراغواي والبرازيل وأوروغواي.

 الطبيعية الجميلة وتراثها الثقافي ، تستقبل الأرجنتين العديد من السياح خلال العام.

 مقبرة ريكوليتا: -1

مقبرة الأرجنتين ريكوليتا ، التي تقع في حي ريكوليتا الشهير في بوينس آيرس ، 
تتكون البوابات  تعتبر واحدة من المواقع السياحية الرائدة في بوينس آيرس.

الكلاسيكية الجديدة ذات الأعمدة اليونانية الطويلة من فن المقبرة في القرنين 
وأنماط معمارية مختلفة ، ومقابر نصب تذكارية مفصلة التاسع عشر والعشرين ، 

 ومنحوتات.

 شلال إجوازو والمنتزه الوطني: -2

تقع شلالات إجوازو في منطقة شمال الأرجنتين وجنوب غرب البرازيل وشرق 
باراغواي ، وهي واحدة من أجمل وأكبر وأشهر الشلالات في العالم. يشكل هذا 

متراً  80لا تعود دون رؤية هذا الشلال بارتفاع  الشلال حدود البرازيل والأرجنتين.
في العديد من استطلاعات الرأي بين المسافرين ، تم اختيار  كيلومترات. 3وعرضه 

تمت حماية الشلال والمناطق  الشلال كواحد من عجائب الطبيعة السبع في العالم.
تات في نوع من النبا 2000. وقد تم اكتشاف أكثر من 1984المحيطة به في عام 

حديقة إجوازو الوطنية. كما توجد أنواع حيوانية مثل جاكوار ، النمر ، قرن الوعل 
 العملاق ، وثعالب البحر البرازيلية.

 بلازا دي مايو: -3

بلازا دي مايو هي الساحة الشهيرة لعاصمة الأرجنتين ، بوينس آيرس. هذه الساحة 
أعلن الشعب  1810مايو  25لها مكانة مهمة للغاية في تاريخ الأرجنتين. في 

 الأرجنتيني استقلاله في هذه الساحة.

 : التل السبعة ألوان -4

يقع وادي كويبرادا دي هوماهواكا ، المعروف أيضًا باسم مدينة خوخوي الأرجنتينية ، 
يأخذ هذا التل  أو قمة تل بسبعة ألوان ، في موقع جغرافي رائع مع تيار تكتوني.

يقع هذا التل في منطقة قاحلة للغاية ، وقد أدرجته ألوانًا مختلفة من وقت لآخر. 
 في قائمة الأصول الثقافية والطبيعية. 2003اليونسكو في عام 

 



 مالبا: -5

في  Figueroa Alcorta، أو متحف الفن الحديث ، الواقع في شارع  Malbaتم افتتاح 
 .2001سبتمبر  21في بوينس آيرس ، عاصمة الأرجنتين ، في  Palermoمنطقة 

وجد العديد من الأعمال في المتحف. إنه متحف من أجمل المجموعات الفنية في ي
العالم. هنا يجب عليك بالتأكيد زيارة فريدا والعديد من الأعمال الشهيرة التي أحبها 

 دييغو ريفيرا.

 مسرح كولومبوس: -6

تياترو كولون ، أو بوينس آيرس ، عاصمة الأرجنتين ، أو مسرح كولومبوس ، هو 
، فهي ثالث  National Geographicوفقًا لـ  أشهر أوبرا أمريكا اللاتينية.أجمل و

أفضل قاعة للحفلات الموسيقية في العالم. بصرف النظر عن ذلك ، فهي من بين 
 أماكن للحفلات الموسيقية في العالم بسبب صوتياتها الهائلة. 5أفضل 

 باريلوش:  -7

الجغرافيا تشبه جبال الألب السويسرية ، فهي تشتهر هذه المدينة بجمالها الطبيعي. 
 مدينة رائعة ذات جبال رائعة وغابات رائعة ومتنزهات وحدائق.

 لابوكا: -8

المنازل الملونة  لا بوكا ، بوينس آيرس ، الأرجنتين هي منطقة يعيش فيها العمال.
هي أمثلة مدهشة على الطبيعة المستقلة لسكان لا بوكا. تقع معظم المنازل 

، حيث  La Bomboneraتشمل عوامل الجذب الأخرى  نة بالقرب من المرفأ.الملو
توجد العديد من نوادي التانغو والمطاعم الإيطالية ، فضلاً عن نادي كرة القدم 

 الشهير بوكا جونيورز.

 قرطبة: -9

هناك العديد من المباني السياحية التي يمكن زيارتها هنا. على الرغم من أن 
دينة صناعية ، بسبب تاريخ المستعمرة ، فهي موطن للعديد المدينة في الواقع م

من مناطق الجذب السياحي هنا. قم بزيارة المتاحف والكنائس والمتنزهات 
 والحدائق الموجودة في المدينة إذا كنت هنا.

 مندوزا: -10

أما بالنسبة لمندوزا ، فالنبيذ يأتي أولاً. يمكنك أن تجد هنا أفضل أنواع النبيذ في 
يمكنك أيضًا زيارة المعالم  ترحب بك كروم العنب في كل جزء من المدينة. العالم.

 Founderومتحف  General San Martínالسياحية مثل ساحة الاستقلال ومنتزه 
 والمتنزه الأسباني في المدينة.
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